
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 8 2024 
 

Møtested: 
 

Langhuset, Gamle Vevelstad vei 34 

 

Dato: 
Tid: 

26. september 2024 
19:00 – 21:30 

Tilstede: 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Oskar Andreas Kleven, , Rune Nilsen, Gabrielle Drageseth 
 
Anne Grete Kaasa, Harald Haugan 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Til styremøtets første del møtte: 
Marthe Mørstad – DL Langhus IL Allianse 
Tarjei Gilbrant – SL Langhus Turn og NL Follo Turnforening 
Camilla Danielsen – SL Follo Turnforening og NL, Økn.ans. Langhus Turn 
Hege Frøyna – DL Oppegård IL 
Britt Dahl – DL Ski IL Turn 
Jarle Yttereng – SM hovedstyret Langhus IL Allianse 
 

Neste styremøte 16. oktober 

 
 

Saksnr  Ansvar 

 Formøte 
Samtale med turnklubbene 
Turnklubbene i kommunen var invitert for å snakke litt om nåtid og fremtid for turnidretten i 
Nordre Follo, dette med henblikk til søknad om å opprette en ny turnklubb, Follo Turnforening. 
Hvordan ser klubbene på dette og hva vil det bety? 
Det møtte 3 av 4 klubber, i tillegg til representant fra Follo Turnforening. 
Follo Turnforening ønsker å tilby aktivitet i målgruppen bredde og konkurranse innen turn og 
troppsgymnastikk for barn og ungdom. 
Hensikten med ny klubb er å effektivisere bruken av timer i den kommunale hallen Ski 
Turnhall, og skape én solid turnforening i kommunen (overta for Langhus og Oppegård 
primært). Mål om å kunne være operative fra 2026. 
Oppegård IL, Langhus IL Alliansen og Ski IL Turn vil opprettholde sine tilbud, som er for samme 
målgruppe som Follo Turnforening vil satse på. Det arbeides med bedre samarbeidsmodeller 
innenfor nåværende organisering.  
 

Klubbene var enige om at en endret fordelingsnøkkel for Ski Turnhall kan sees på. Follo 
Turnforening ønsker uansett å gå videre med sine planer. 
 

 

 Det ble meldt inn fire ekstra saker til agenda: 
- Ski Flyklubb. Orientering om status Ski Flyplass. Behandlet og ført under Eventuelt 
- Ski Ishall. Orientering fra møte 23. sept. 
- Folkehelseutvalget. Orientering om nytt medlem. Behandlet og ført under Eventuelt 

- Henvendelse fra Kolbotn Idrettslag om energisentralen. Ført i egen sak 84/2024 
 

 

72/2024 Beslutningssak 

Godkjenne referatet fra styremøte 22. august 2024 
Ingen kommentarer 

Vedtak: 

 



Referat etter styremøte 22. august 2024 er godkjent 

 

73/2024 Beslutningssak 

Follo Turnforening 
 
Basert på diskusjonen med turnklubbene ser idrettsrådet ingen fordeler ved å opprette en 5. 
turnklubb i kommunen.  
Idrettsrådet vil anmode Follo Turnforening å legge planene på is frem til en ser resultater av 
igangsatte prosesser internt i Langhus IL Alliansen og evt. effekt av endrede fordelingsnøkkel i 
Ski Turnhall. 
 
Idrettsrådet opprettholder innstillingen gitt i forrige høringsrunde fra IK. Svar sendes til Viken 
Idrettskrets iht fristen 27. september. 

 
Vedtak 
Idrettsrådet opprettholder innstillingen gitt i forrige høringsrunde, og anbefaler ikke opptak av 
Follo Turnforening. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

74/2024 Beslutningssak 

Prioritering av spillemiddelsøknader 
 
Idrettsrådet gjennomgikk tilsendt liste over tiltak som har søkt, eller kommer til å søke 
spillemidler innen fristen. 
Som prinsipp ønsker idrettsrådet å prioritere idrettslag initiativ fremfor kommunens egne 
initiativ. 
Det var behov for noe mer informasjon for å kunne konkludere en prioritering. Et møte med 
idrettsrådgiver initieres, og de fra idrettsrådet som møter fikk mandat til å beslutte 
prioriteringen i samarbeid med kommunen. 

 
Vedtak 
Styret ga mandat til de som møter med idrettsrådgiver til å beslutte endelig prioritering i 
samarbeid med kommunen.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

75/2024 Beslutningssak 

Fordeling av LAM 
 
Det var utarbeidet et forslag til fordeling fra den søknadsbaserte andelen.  
Det ble behov for noe mer avklaring på en av søkerne før tildeling kan godkjennes – utover den 
ene søknaden ble de øvrige forslagene godkjente. 

 
Vedtak  
Styret ba om ytterligere avklaringer og behandler endelig tildeling pr epost når det er mottatt.   
Tildeling legges inn i SportsAdmin snarest mulig og senest innen fristens utløp, 15.11.24  
 

 
 
 
 
Lisbeth 
 
 
 
Lisbeth 

76/2024 Diskusjonssak 

Finansiering av IR 
 
Det var på forhånd utarbeidet forslag til to søknader til kommunen. En søknad om å gjøre 
midlertidig tilskudd til Idretts- og aktivitetsråd (300.000) om til et varig tilskudd. En annen 
søknad om økt tilskudd på ytterligere 450.000 (til sammen begge søknader 750.000) 
 
Det ble gitt innspill til innhold i søknadene. Videre ferdigstilling gjøres på epost, og styreleder 
og daglig leder ble gitt mandat til å ferdigstille og sende inn søknadene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Nina, 
Lisbeth 

77/2024 Diskusjonssak 

Møte med fotballklubbene 
 

 
 
 



Etter tidligere forslag og uttalt behov fra idrettsrådgiver ble det diskutert en mulig agenda for 
møte med fotballklubbene. 
 
Styret støtter at et slikt møte initieres i samarbeid med kommunen. Fremlagt oversikt over 
tema ble støttet. NFIR har ingen preferanser for dato for møtet. 
 

 
 
 
Lisbeth 

78/2024 Orienteringssak 

Fremdrift Soot regnskap 
 
Mottatt avtale fra Soot regnskap ble gjennomgått – styret hadde ingen kommentarer til det 
mottatte, men ønsker at Anne-Lise blir gitt anledning til å se gjennom. 
 
Det gjennomføres et overføringsmøte mellom Soot Regnskap, Anne-Lise og Lisbeth 1. oktober 
for å avklare nødvendige tilganger og rutiner som må være på plass før overtakelse. 
 

 
 
 
 
Lisbeth 

79/2024 Orientering / Diskusjonssak 

IR lokaler i Sentrumsbygget 
 
Overtakelse av lokalene går som planlagt. Lokalene + én p-plass benyttes vederlagsfritt. NFIR 
må selv betale strøm i lokalet (egen strømmåler) og kostnader for egen rengjøring. 
 
NFIR er innvilget 50.000 kr fra Sparebankstiftelsen DnB til møbler og inventar til lokalet. Det er 
fokus på å få tak i så mye som mulig brukt og gratis. 
 

 

80/2024 Beslutningssak 

Nasjonal Anleggs- og idrettsrådskonferanse 19.-20. oktober 
 
Styret gjennomgikk invitasjon og program for konferansen. I tillegg blir det fredag formiddag 
arrangert et eget møte for daglig ledere i idrettsråd, og møte med daglig ledere sammen med 
styreledere fredag fra lunsj. 
 
Lisbeth deltar fredag - søndag 
Nina deltar fredag etter lunsj – lørdag 
Gabrielle / Nina vurderer en deling av deltagelse lørdag/søndag. 
 
Deltagelsen er innenfor det vedtatte budsjettet for NFIR.  
Alle sørger for egen påmelding. 
 
Det er sendt ut en spørreundersøkelse til idrettsråd, som skal gi grunnlag for en av sakene på 
agenda søndag. Styret ber DL svare ut undersøkelsen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

81/2024 Diskusjonssak 

Høring Villenga - Ski 
 
Plantegning for Villenga ble fremlagt og styret diskuterte om et høringssvar skal sendes inn.  
 
Det vurderes om idrettsrådet skal sende inn innspill om å konkretisere aktivitetsområder mer. 
Det skrives et forslag som styret kan vurdere. 

 

 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

82/2024 Orienteringssak 

Orienteringssaker samlet 
 
Det ble gitt kort orientering om temaene 

- Fordeling av ekstramidler 
- Idrettens felles bekymringer for utviklingen i idrettsanleggene 
- Møte med SpareBank 1 Østlandet 

 

 



I forhold til SpareBank1 sitt ønske om et møte med klubbene, -det er pr nå ikke på årsplanen 
satt opp flere klubbmøter. Skulle behovet likevel melde seg vil SpareBank1 være velkommen. 

83/2024 Beslutningssak 

Kolbotn Idrettslag Fotball Elite 
 

Kolbotn idrettslag er omgjort til et Allianseidrettslag hvor elitegruppen til Kvinnefotballen er 
skilt ut til egen gruppe; Kolbotn IL Fotball Elite 
 
Idrettsrådet er bedt om uttalelse fra Viken Idrettskrets. 
Idrettsrådet har ingen innsigelser mot omgjøringen, selv om det er noe uklart om alle 
prosesser har foregått i riktig rekkefølge. 
DL utformer høringssvar til idrettskretsen. 
 

Vedtak 
Idrettsrådet støtter omgjøring av klubben og opprettelse av Kolbotn Idrettslag Fotball Elite 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

84/2024 Orienteringssak 

Energisentralen, Kolbotn IL 

 
Rett i forkant av styremøtet kom det henvendelse fra daglig leder i Kolbotn IL vedr. 
energisentralen. Temaet har vært fremmet som sak i idrettsrådet også i februar 2024. 
Kolbotn idrettslag har ikke fått til en avtale med kommunen og det haster med å finne en 
løsning. 
Kolbotn idrettslag ber om et snarlig møte for å bli enige om videre fremdrift. Saken følges opp. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Nina, 
Rune 

 Eventuelt 
 
Ski flyklubb takker for hjelp og støtte i saken som Ski flyplass. 
Vedtak gjort i utvalg for plan og byggesak medfører at det blir litt mer tid til å jobbe med 
saken. 
Innstilling fra utvalg for plan og byggesak 24. sept 2024 lyder: 
1. Saken utsettes til Kommuneplanens arealdel er rullert.  
2. Kommunen legger til grunn at flyklubbens virksomhet kan drives på grunnlag av den 
midlertidig forlengede konsesjonen 
 
Ski Ishall 
Styreleder Nina deltok i møte om ønsker for en ny ishall i Ski. Planen tilsvarer tidligere 
presenterte planer, men i tillegg er det initiert dialog med NFF om evt. bruk av spillvarme 
dersom det skal etableres toppfotballanlegg i Ski Idrettspark. 
Presentasjonen viste ingen nye planer rundt finansiering. 
 
Folkehelseutvalget 
Styremedlem Gabrielle er blitt medlem av Viken idrettskrets sitt Folkehelseutvalg f.o.m 25. 
september 2024. 
 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 09.10.24 


